
U 1 9 7  1K A K O V  L E T
Š e m alo, in  letošn je leto  bom o zaključili. Ob takšnih prilikah je 

navada, da poizkušam o dati bilanco našega dela in  prizadevanj v pre
tek lem  letu. V  uredništvu našega g lasila  sm o se odločili, da o doseženih  
rezultatih  in  predvidevanjih  za naslednje leto  povprašam o predstavnike 
ustanoviteljev  našega glasila: Jožeta DEBERŠKA, predsednika skupščine  
občine M ozirje, d irektorja gozdarstva in  lesne industrije N azarje ing. 
Petra KOZICA in  direktorja km etijske zadruge M ozirje ing. E rnesta  
ERMENCA. P ostavili sm o jim  dve vprašanji. K akšni so  rezultati, k i so  
b ili dosežen i v letošn jem  letu , in  kakšne so  naloge in  cilji, k i stojijo  
pred nam i v prihodnjem  letu?

Jože DEBERŠEK, predsednik 
Skupščine občine Mozirje.

Sm atram , da je v letu 1970 bil 
storjen precejšen napredek na vseh 
področjih, čeprav bi najbrž želeli 
vsi skupaj še večjega. Primerov za 
napredek najbrž ni treba naštevati, 
(»Elkroj«, »Gorenje«, »Tovarna iver- 
nih plošč«, šola, nove ceste itd.). 
Osebno pa menim, da je to samo 
osnova za nadaljnji kvalitetnejši 
skok.

Zavedamo pa se, da je v našem 
delu vrsta pomanjkljivosti, zmot in 
stranpoti, smo še vedno kadrovsko 
šibki, ne prilagajam o sproti naše or
ganiziranosti, so hibe na področju 
delitve in drugje. Posebej pa je tre
ba poudariti dejstvo, da nam na 
vseh področjih m anjka finančnih 
sredstev.

1971. leto bo trdo in težko. Ukrepi 
za stabilizacijo gospodarstva bodo 
delovali tudi na našem področju. 
Zato pričakujemo, da se bo naše 
gospodarstvo srečevalo s proble
mom nelikvidnosti (zastojev v kro
ženju denarja — neplačevanje ob
veznosti med prodajalci in kupci), 
ker so nekatera podjetja pač živela 
preko svojih možnosti. Zato upra
vičeno pričakujemo, da bodo držav
ni organi sprejeli ukrepe, ki bodo 
prizadeli tiste, ki so živeli preko svo
jih  možnosti, ker po podatkih na 
našem področju le-teh ni. Zlasti pa 
bo pom anjkanje denarja za pokri
vanje splošnih potreb (šolstvo, 
zdravstvo, komunala itd.). Tega se 
moramo zavedati in na probleme 
moramo biti pripravljeni. Kljub 
vsemu, kar nas čaka, pa ne smemo

biti črnogledi, ker imamo ustvarje
ne določene pogoje za hitrejši na
predek. V prašanje je sam o naših  
sposobnosti, pripravljenosti, da z

voljo  in  delom  prem agam o težave  
— torej m ožnost napredka je  v nas 
sam ih.

Želim vsem zdravja in delovne 
sposobnosti, želim, da bi kot velika 
družina vsi uprli svoje oči in moči 
v prihodnost, da bi se vsi borili za 
naš lastni napredek in boljše življe
nje, pri čemer pa ne smemo poza
biti na človeka in njegovo osebno 
srečo.

Peter ing. KOZIC, direktor GLIN 
Nazarje.

Poslovno leto 1970 smo uspešno 
zaključili. Računamo na realizacijo 
preko osem milijard starih dinarjev. 
Med uspehe, ki smo jih dosegli v 
letošnjem letu, lahko štejemo tudi 
to, da smo uspeli obdržati, spričo 
naših tehnoloških dosežkov, dose
danji nivo zaposlenosti. Bistven ko
rak naprej je bil narejen pri poli
tiki razdeljevanja osebnih dohod
kov.

Imeli smo tudi nekaj težav, ena 
izmed osrednjih je vsekakor izvaja
nje investicije tovarne ivernih plošč. 
V teh dneh se že pričenjajo dela pri 
montaži strojne opreme za to tovar
no. V letošnjem letu smo znotraj 
delovnega kolektiva uspeli prebro
diti težave in zaplete, do katerih je 
prišlo po združitvi med bivšim LIN 
in GG Nazarje. V pravi luči so se 
pokazali vsi skupni interesi zaposle- 

(Nadaljevanje na 2. strani)
K m alu bo zim a in p oh iteti je  treba z nekaterim i vzdrževalnim i deli, da 

pozim i ne bo  nepotrebnih  zastojev pri delu



(Nadaljevanje s 1. strani) 
nih iz obeh prejšnjih  delovnih orga
nizacij, iz katerih je nastal nov eno
ten delovni kolektiv.

Prihodnje leto bomo izročili v ob
ratovanje novo tovarno ivernih 
plošč. To planiramo za september. 
Že avgusta pa bo morala s poizkus
nim  obratovanjem  pričeti ena izmed 
delavcev v tej tovarni. V mesecu 
februarju  pa bomo izročili v obra
tovanje obrat vezanih oken.

Z ozirom na to, da bomo prihod
nje leto v najintenzivnejšem obdob
ju  stabilizacije, nam to pomeni, da 
bomo morali še boljše gosppdariti, 
saj bodo na tržišču vladali še ostrej
ši pogoji in zahteve. Menim, da bo 
to leto za našo delovno organizaci
jo  prelomno, ker se nam bodo pri
čela realizirati in vračati dosedaj 
vlagana sredstva v investicije. Oseb
ni dohodek nam bo v skladu z več
jo  produktivnostjo sigurno porastel.

V sem  članom  delovnega kolektiva  
in  n jihovim  svojcem  ter gozdnim  
kooperantom  želim  srečno novo le
to  1971.

Ernest ing. ERMENC, direktor 
ZKZ Mozirje.
. Letošnje gospodarsko leto je bilo 
za nas povezano s prenekaterim i te
žavami, a tudi uspehi. Težave so bi
le predvsem v pogledu nestabilnosti 
gospodarstva, katerem u smo se mo
rali prilagajati. Proizvodni program 
je bil v fizičnem in finančnem ob
segu presežen. Pri tem smo imeli 
precej težav, saj mnogokrat ni bilo 
možno dobiti materialov, ki jih  naš 
proizvajalec in potrošnik rabita. Pri 
tem mislim na gradbene in repro 
m ateriale, močna krmila itd. Pre
cej težav je bilo tudi okoli mehani
zacije za naše proizvajalce — kmete 
in pa v večkratnem sprem injanju 
cen. Cene posameznim artiklom  so 
se menjale tudi tri- do šestkrat.

Uspehi naše zadruge se kažejo v 
povečani finančni realizaciji, pove
čanem prom etu in lahko pričakuje
mo v tem letu eno m ilijardo 'starih

din večjo realizacijo kot lani. Reali
zacija je povečana zaradi večje po
trošnje repro m ateriala v km etij
stvu, prom et so povečale trgovine, 
prom et z mlekom je v primerjavi 
z lanskim letom porastel samo del
no, za kar pa ležijo vzroki v preniz
ki ceni mleka in porastu cen za 
močna krmila. Na novo smo vpeljali 
proizvodnjo jajc. Na splošno smo 
lahko z gospodarjenjem v zadrugi 
zadovoljni. Tudi znotraj delovnega 
kolektiva so se uredile stvari v po
gledu organizacije dela in osebnih 
dohodkov tako, da imam občutek, 
da je postal delovni kolektiv bolj 
monoliten in da se bo v prihodnje 
še v večji meri trudil za uspešno go
spodarjenje.

Prihajajoče leto pričakujemo ne
koliko zaskrbljeni, kako bomo v sta
nju  izpeljati gospodarsko reformo 
in kako se bodo stabilizacijski ukre
pi odražali na kompleksu gospodar
stva, s katerim  se srečujemo na na
šem področju. Imamo optimistični 
program, s katerega uresničitvijo 
želimo povečati km etijsko proizvod
njo in prom et blaga v tolikšni meri,

Študentje o
V L ju b ljan i že v rs to  le t obsto ja  in  

d e lu je  K lub  G o rn jesav in jsk ih  š tu 
dentov. K ak o r je  v  navad i, so tu d i 
letos na  svo ji red n i skupščin i, član i 
k lu b a  — štu d e n tje  in  š tu d en tk e  na  
v iš jih  in  v isok ih  šo lah  v  L ju b ljan i, 
an a liz ira li svo je  delo  v  p re tek li m a n 
da tn i dobi.

»K lub G o rn jesav in jsk ih  š tuden tov  
p ri svo jem  delu  v  tem  le tu  n i be le 
žil posebnih  uspehov,« je  d e ja l o de
lu  k lu b a  n jegov  p redsedn ik , ko je  
na  skupščin i p o d a ja l poročilo  o delu. 
V zroki za tak šno  a k tiv n o st so v  tem , 
da zno tra j k lu b a  n i b ilo  ču titi p rav e  
p rip rav ljen o s ti za delo.

Izvedli so nek a j akcij, k i so jih  
im eli v p rog ram u . M ed n jim i sodi na

da tudi v prihodnjem letu poveča
mo celokupno realizacijo v tej višini 
kot jo  bomo letos. Prepričan sem, 
da so možnosti za to dane, v koli
kor jih  bomo umsko in dinarsko v  
stanju  realizirati.

Nekateri so zaskrbljeni, kako bo 
s preobilno proizvodnjo km etijskih 
dobrin. Pri tem imam v mislih pro
izvodnjo brojlerjev in jajc. Količi
na teh proizvodov, ki jih  proizvede
mo v Gornji Savinjski dolini, pome
ni za potrošnjo na jugoslovanskem 
tržišču, ki nam je v celoti odprto, 
skoraj nič — oziroma zelo malo. Za
to se pred nas postavlja samo ena 
odločitev, ali delati in ustvarjati več
jo  proizvodnjo in se m aterialno bo
gatiti ali pa ne delati in tolči revšči
no. Ugotavljamo, da teh artiklov še 
m anjka na tržišču, iz česar izhaja, 
da moramo pogumno na delo za 
večjo proizvodnjo in ustvarjanje 
večjih m aterialnih dobrin za družbo 
in za nas.

Članom  'delovnega kolektiva, km e
tom  in  vsem  občanom  želim  srečno  
in  veselo  novo leto , predvsem  pa 
zdravja in  dosti delovnih uspehov.

svojem delu
p rvo  m esto  razgovor o p ro b lem atik i 
š tip en d iran ja , k i so ga o rg an iz ira li 
skupno  z občinsko konferenco  zveze 
m lad in e  v  M ozirju . U spešno je  bilo 
izvedeno trad ic iona lno  b rucovan je . 
S m učarsk ih  tekem , k i so jih  im eli 
v  p ro g ram u  dela, niso m ogli izvesti, 
k e r  n iso im eli zadostn ih  fin an čn ih  
sred stev  in  k e r  niso p ri »TC G olte« 
na le te li na  po trebno  razum evan je .

N a skupščin i je  p r iš la : do izraza  
želja , da  se v  delo k lu b a  v L ju b ljan i 
ak tiv n o  v k ljuč i tu d i tis te  študen te , 
ki š tu d ira jo  na  v iš jih  in  v isok ih  šo
lah  v M ariboru . In ic ia tiv a  m a rib o r
sk ih  kolegov je  b ila  v  celo ti osvo
jena . ,

H erček  H.

Tovarna ivernih  p lošč v N azarjah že dobiva svojo  pravo podobo. V teh  
dneh so  že pričeli s prvim i deli pri m ontaži strojne oprem e, ki je  skoraj

vša uvožena z zahoda



URB W ISTH YI IM ZAZIDALNI NAČRT NAStLJA LUČE
Tudi za naselje Luče je  zavod za 

napredek gospodarstva Celje izde
lal študijo o bodočem razvoju kraja. 
Zaradi pom anjkanja prostora ob se
danjem naselju ni možno večanje 
kraja v velikem obsegu. Po predvi
devanjih naj bi se naselje povečalo 
na skupno 550 prebivalcev. Zaradi 
tega je potrebno še obstoječe proste 
provršine čim koristneje uporabiti 
oziroma predvideti, kaj se bo na 
njih  gradijo. Po izdelanem načrtu so 
predvideni predeli za stanovanjsko 
gradnjo, hotelski predel, predel za 
kopališče, rekreacijo in drugo. Med
sebojni odnosi teh površin so raz
vidni iz naslednjega:

— površina stanovanjske 
cone z zemljiščem javnih
in družbenih objektov 9,49 ha

— šolski kompleks 0,64 ha
— športno-rekreacijski

predel z vlečnico 1,56 ha
— kopališki kompleks 0,80 ha
— hotelska cona 0,53 ha
— površina pokopališča 0,46 ha
— površina čistilne naprave 0,84 ha
— površina glavnih prom et

nih površin z zelenicami
in rezervati 3,38 ha * V
S k u p a j  : 17,70 ha

Navedeni predeli so razvidni tudi 
iz priložene skice. Tako je za bo
dočo stanovanjsko gradnjo predvi
den še predel v neposredni bližini 
starega jedra naselje med cesto II. 
reda proti Logarski dolini in Savi
njo ter stanovanjska cona 2. Predel 
stanovanjske cone 1 ob Lučnici je 
že popolnoma zaseden.

V podaljšku stanovanjske cone 2 
je  zemljišče predvideno za hotelsko 
cono in parkirne površine.

Obravnavano področje med cesto
II. reda in Savinjo bo potrebno pri
merno urediti. Treba bo nasuti te
ren, urediti obrežje Savinje in stru
ge ob cesti II. reda. Tako bi bile 
te  površine enakopravne ostalim 
gradbenim predelom v naselju, k jer 
nastopa visoka talna voda.

V samem centru je možno situira
ti le dva objekta ob obstoječi samo
postrežni trgovini, in sicer za javne 
in družbene namene.

Za razvoj turizm a je zlasti po
trebna ureditev kopališča in smu
čarske vlečnice. Predvideni kopali
ški kompleks leži med cesto II. re
da in Savinjo, to je v zavoju Savi
n je  na levem bregu. Ta predel je 
zadostno osončen, vodo za polnjenje 
kopalnih bazenov bi lahko zajeli v 
Lučnici, ki ima poleti dosti toplej
šo vodo kot Savinja. Izgrajeno seda
nje kopališče na Lučnici ne služi 
svojemu namenu.

K om unalne ureditve

Obstoječa vijugasta cesta skozi na
selje Luče je že ob sedanjem pro
m etu skrajno neugodna. Zato je  bilo 
izdelanih že več variant in možnosti 
rekonstrukcije ceste skozi naselje.

Program predvideva dve rešitvi, in 
sicer s predorom skozi Breznico in 
nato po desnem bregu Savinje po 
nasipu naprej proti Logarski dolini. 
Druga varianta pa upošteva prejš
njo traso brez predora.

Programska zasnova kanalizacije 
zajema celotno ureditveno območje 
naselja. Enoten kanalizacijski si
stem, ki upošteva že obstoječo ka
nalizacijo, odvaja po mešanem siste
mu v čistilno napravo. Trase kana

Vpadnica iz Podvolovljeka bi po
tekala po sedanji trasi, obstoječi 
neugodni priključek na cesto II. re
da pa se korigira tako, da se pri
ključek pomakne proti jugu (južno 
od spomenika).

Za bencinski servis sta predvideni 
dve lokaciji: ob cesti v Podvolovljek 
ali pa ob hotelski coni.

Obstoječe vodovodno omrežje za
došča tudi za bodoče povečave na
selja. Izvesti bo treba samo podalj
šanje obstoječega vodovodnega o- 
m režja in zajeti še potrebne dodat
ne vodne izvire.

lov so zasnovane glede na dokaj 
ugodne terenske razmere in padce 
ter lege odvodnikov. Lokacija čistil
ne naprave pa m ora biti nizvodno 
izven naselja na desnem bregu Sa
vinje.

Za preskrbo z električno energijo 
bo potrebno v drugi fazi izgradnje 
stanovanjske cone in hotelskega pre
dela zgradili' transform atorsko po
stajo. Ob izgradnji kopališkega kom
pleksa, žičnice in čistilne naprave 
pa še eno TP.

Vidmar B.
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Kmečka univerza
V začetku oktobra je  b ilo  na k m etiji Franca V ršnika v R obanovem  

kotu  svojevrstno srečanje. V išja  agronom ska šo la  iz M aribora je  v  sode
lovanju s tovarno dušika R uše organizirala posvetovanje o gnojenju  
travnatih površin  prav v okolju , kjer so  uspeh i izdatnega in pravilnega  
gnojenja najbolj vidni. P risotn i strokovnjaki so  spregovorili o  najno
vejših  dognanjih, k i so  rezultat dolgoletn ih  poskusov, gospodar »Govc« 
pa jih  je  podkrepil še  z la stn im i izkušnjam i.

Živahen razgovor se je razvil zlasti 
ob problemu, da načela pravilnega 
gnojenja niso vedno v skladu s cilji, 
h katerim  težijo živinorejci. Inten
zivno gnojenje je predpogoj za do
seganje visokih pridelkov krme,

hkrati pa je lahko vzrok neharmo- 
ničnega razm erja med najvažnejšimi 
rudninam i v njej. Zlasti pri preko
merni uporabi nerazredčene gnojev
ke brez dopolnilnega gnojenja s fos
fornimi gnojili lahko pride do pre-

Pridelovanje semenskega 
krompirja

Proizvodnja sem enskega krom pirja sorte cvetnik, igor itd . je na 
področju naše doline posta la  zaradi obsega proizvodnje krom pirja zelo  
interesantna. Pred leti je  im ela  km etijska zadruga skupno s kooperanti 
v proizvodnji sem enskega krom pirja precejšnje uspehe. Pred petim i 
le ti sm o ga im eli posejanega v povprečju na 30 hektarjih . Zaradi ne
urejenega trga za p lasm a krom pirja so  kooperanti s  pridelovanjem  
tega krom pirja prenehali.

V letošnjem letu so kooperanti s 
pomočjo km etijske zadruge in Se
menarne Ljubljana, obrat Celje, 
uspeli posaditi 13 ha krom pirja sorte 
cvetnik, od tega 1 ha originala, osta
lo pa I. množitev, tako je sedaj do
volj II. množitve za nadaljnjo proiz
vodnjo.

Želja kmetijske Zadruge in posa
meznih proizvajalcev semenskega 
krom pirja' je,- da bi dosegli čim več
je površine posajenega semenskega 
krom pirja. Zagožen Peter, Zagožen 
Franc, Flere Stanko in še nekateri 
drugi so imeli že letos posajenega 
po OpOha semenskega krom pirja.

Ekonomski vidik proizvodnje se
menskega krom pirja je zanimiv, saj 
proizvajalec že zgodaj spomladi na
redi pogodbo s km etijsko zadrugo

o količini proizvodnje ter o ceni, ki 
je zagarantirana za proizvodno leto. 
(1970 za I. in II. razred po 0,70 din 
za kilogram ali 25 % višjo ceno nad 
poprečno tržno ceno merkantilriega 
krom pirja.

Z anim ivo je, da kljub ugodnim  
pogojem  še zm eraj n i dovolj intere
sentov za površine, večje  nad 0,50 ha. 
K m etijska zadruga in  obrat Sem e
narne sta  zelo zainteresirana za več
jo  pridelavo sem enskega krom pirja.

S tem prispevkom v Savinjskih 
novicah želim kmetom kooperantom 
prikazati pomen proizvodnje semen
skega krom pirja. V naslednji števil
ki našega glasila pa bomo sprego
vorili o ekonomskih in agrotehnič
nih ukrepih, ki so za pridelovanje 
semenskega krom pirja in njegov vi
sok hektarski donos potrebni.

Tisnikar A.

Zadružne
novice

Pridelovanje sem enskega krom pirja  
je  donosno

V novembru je zasedal zadružni 
svet. Razpravljal je o uspehu poslo
vanja posameznih delovnih enot ob 
tričetrtletju in sprejel nekaj izpopol
njenih pravilnikov. Med drugim je 
potrdil, tudi na novo izdelan predlog 
analitičnih ocen, ki zagotavlja ob
čutno zvišanje osebnih dohodkov. Ta 
sklep je bil nujen, saj so bili doslej 
OD delavcev v zadrugi med najniž
jimi v občini. Povprečni OD zdaj 
znašajo ca. 1.300 din, najnižji pa 800 
din.

Odbor hranilno-kreditne službe je 
na zadnji seji ponovno odobril šestin
dvajsetim prosilcem kredita v skup-

velike vsebnosti kalija v mrvi. To 
pa lahko povzroči neugoden vpliv 
na zdravje in proizvodnost živine.

Po navedbah ing. Pugljeve so šte
vilne analize naših tal pokazale za
dovoljivo preskrbljenost s kalijem, 
zelo slabo založenost s fosforjem, 
v večini primerov pa tudi precejšnjo 
zakisanost zemlje. Navedeni podatki 
nam m orajo služiti kot »semaforji« 
gnojenja v prihodnje. Veliko skrb 
moramo posvetiti uravnavanju pra
vilne reakcije v tleh. Odpravljati je 
treba vzroke zakisanosti, tj. osušiti 
prekomerno vlažne in zamočvirjene 
površine ter jih apniti (uspešno je 
tudi gnojenje s Thomasovo žlindro 
ali pelafosom, ki vsebujeta preko 
40 % apna). Šele v prim erno vlažnih 
in zračnih tleh so ustvarjeni pogoji 
za biološko aktivnost talnih drobno- 
živk (bakterij) in popoln učinek mi
neralnih gnojil.

Osnovno gnojenje naj bo bogato 
zlasti s fosforjem. Ta je  potreben 
ne le zemlji za uspešno rast trav 
in ostalih kultur, pač pa tudi živini, 
saj uravnava vrsto fizioloških pro
cesov v živalskem organizmu. Vse 
pogostejše plodnostne m otnje pri 
goveji živini, ki se kažejo v izosta
jan ju  pojatev, tihem gonjenju, te
žavam z obrejitvijo ipd. im ajo svoje 
vzroke največkrat prav v pom anj
kanju živinorejsko važnih rudnin 
(kalcija, fosforja, magnezija in. ne
katerih mikroelementov) v živalski 
prehrani. Če naštetih hranil ne da
mo zemlji v obliki mineralnih in 
organskih gnojil, jih  tudi krma, ki 
na slabo gnojeni zemlji zraste, ne 
more vsebovati v zadovoljivih koli
činah. V takih prim erih je pač po
trebno pokladati živini toliko več 
rudninskih dodatkov (Bovisal, Rud- 
ninka, lizalni kamni). Za prakso naj 
velja načelo, da je  vedno bolje in 
ceneje m etati »gnojila z lopato na 
travnik kot pa z žlico dodajati kr
mila in rudnine v jasli«!

Zamisel organizatorjev tega posve
tovanja je  vredna priznanja, saj je 
to najprirodnejši most med znanost
jo in prakso, kar pa žal, v vsakda
njem  življenju dostikrat zelo pogre
šamo.
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nem znesku 560.000 din. S tem se je 
vsota odobrenih kreditev v letošnjem 
letu povzpela že na 1,900.000 din, šte
vilo kreditirancev pa na 147.

11. decembra se je mudila pri nas 
na obisku 40-članska delegacija pred
stavnikov občine, družbeno-političnih 
organizacij in zasebnih kmetovalcev 
iz Ćuprije (Srbija). Njihov gostitelj 
— pobratimsko mesto Celje — jim 
je med drugim organiziral tudi ogled 
specializiranih kmetij v Gornjesa- 
vinjski dolini. Po končanih ogledih 
je bil v Logarski dolini sklepni raz
govor o problemhi zadružništva in 
kooperacije, ki so se ga udeležili po
leg direktorja ZKZ, občinskega kme
tijskega inšpektorja, predstavnikov 
živinorejsko-veterinarskega zavoda 
in PZ Styria iz Celja tudi nekateri 
naši kmetovalci.



NA „GÖLTEN" SO PR IPRA VLJEN IPri AvtoturistiSnem podjetju »Iz
letnik« Celje, enoti TC Golte smo iz
vedeli, da so se za zimsko sezono 
dobro pripravili.

STOKLAS E rnest, vodja sm učarskih  
prog na Golteh, pravi, da je  za sm u
čarsko sezono vse pripravljeno, 
m anjka sam o še  sneg. Upajm o, da 
g a  bo  v te h  dneh v izdatni m eri na

sulo.

P red  zim sko sezono so uspeli pove
ča ti število  ležišč. P re d  k ra tk im  so 
razpo lagali sam o z 48 ležišči, sedaj 
pa  jih  im ajo  že 94. D odatna ležišča 
so p ridob ili v  depandansah , k i so las t 
to v arn e  EMO iz C elja in  K m etijsk e 
ga kom bina ta  iz Žalca. V p rih o d n jem  
predv idevajo , da  bodo p ridob ili še 
neka j ležišč v  o sta lih  depandansah .

V bližajoči se zim i je  na  G olteh 
tu d i nek a j novosti, k i bodo sigurno  
zan im ale  naše  občane. N ajp re j neka j 
o cenah.

V zim ski sezoni 1970/71 so znižali 
penzionske cene za 10 d in arjev . Cene 
penzionov se sedaj g ib lje jo  m ed 50 
in  65 d in a rji. V to ceno seveda ni 
v raču n an a  u p o rab a  sistem a žičnic. 
G ostje, ki bodo b ivali v  tem  cen tru  
p reko  sedem  dni, pa bodo im eli v  te j 
c en i v raču n an o  tu d i Uporabo sistem a 
žičnic. D nevno k a rto  bodo to re j do 
bili b rezplačno. D nevna k a r ta  za p e n 
zionske goste, k i bodo na  G olteh  več 
ko t tr i dni, bo v e lja la  10 d in arjev , 
za goste, k i pa  bodo im eli penzion 
m an j ko t t r i  dni, pa bo v e lja la  d n ev 
na  k a rta  30 d in a rjev . S icer pa d n ev 
na  k a r ta  s tane  45 d in a rjev . P om em b
na novost je, da so v p e lja li dnevno 
k a rto  za ponedeljek , to rek , sredo  in  
če trtek , ki bo v e lja la  25 d in arjev , 
kdo r pa  bo vzel sam o popoldansko 
karto , p a  bo zan jo  p lača l sam o 15 
d in a rjev .

N ovost p red s tav lja  tu d i sezonska 
k a rta , k i s tane  300 d in a rjev  in  jo  bo 
čez neka j dn i m oč n ab av iti p ri tu r i
stičn i poslovaln ici »-Izletnika« v C e
lju  ali n a  G olteh. T iste, ki bodo že
le li n ab av iti to karto , opozarjam o, da 
m orajo  s seboj p rin es ti svojo sliko, 
ki bo n a lep ljen a  n a  te j k a rti.

T udi to  zim o bodo im eli o rgan iz i
ran o  izposo jevaln ico  sm uči in  ostale  
sm učarske  oprem e, o rg an iz iran a  bo 
šola sm učan ja . Vse proge bodo pod 
s ta ln im  nadzorstvom  rešev a ln e  služ
be in o p rem ljen e  z znak i tako  ko t to 
p redv ideva  zakon o žičnicah. Proge 
bodo te p ta n e  z ra track o m , ki so ga 
nabav ili že p re tek lo  zimo.

Še neka j podatkov  o sm učarsk ih  
progah . M ožnosti za p rije tn o  sm uko 
bo letos p recej več, ko t jih  je  bilo 
lani. Poleg tega, da  so očistili s sode
lovan jem  arm ad e  sm učišča desno in 
levo od sedežnice, k i pe lje  na  M ed- 
ved jak , so očistili in  izdela li še neka j 
sm učarsk ih  prog. E na p e lje  z v rh a  
M edved jak a  p reko  S ta r ih  stanov  v 
M uldo p ri s ta ri p lan išk i koči. T a je 
n am en jen a  p redvsem  za tu rn o  sm u 
čanje . D ruga p e lje  z v rh a  S ta r ih  s ta 
nov  p ro ti L jubnem u  v do lžin i p r i
b ližno sedm ih k ilom etrov . S m učarji 
se bodo po n je j p rep e lja li v  R astke  
p ri L jubnem , od koder bo ob dolo
čen ih  u ra h  o rg an iz iran  prevoz z 
m an jšim  av tobusom  v Žekovec. To 
je  ena izm ed n a jp r ije tn e jš ih  novosti, 
sa j je  ravno  to, da  »G olte« niso im e
le  sm učarske  proge, ki bi sm u čarja

p rip e lja la  v  dolino, p recej zm an jše
valo  ceno in  vrednost tem u  cen tru . 
Za nas občane pom eni to  de js tvo  to, 
da  se bo v  zim sko sezono n a  »G ol
teh«  v k lju č il p rede l L jubnega ob Sa
v in ji, k je r  b i se m orali že sedaj na 
to ustrezno  p rip rav iti. Na obm očju  
S ta r ih  s tanov  je  p r ip ra v lje n a  tud i 
zah tevne jša  proga za sm uko v dol
žin i neka j m an j ko t tre h  -kilom etrov 
in  k i bo po svoji težin i u streza la  tu 
di v rh u n sk im  sm učarsk im  p rire d it
vam .

Iz vsega tega lahko  p ričakujem o, 
da bo v le to šn ji zim i na  G olteh, 
v  ko liko r bo rad o d a rn a  s snegom , 
res zelo živahno. P ričak u jem o  lahko, 
da se ne  bodo ponovile n ek a te re  na
pake iz p re tek le  sezone, saj so se
daj n a  G olteh  u s tv a rjen i vsi pogoji, 
da se u v e ljav ijo  ko t p riv lačen  zim sko 
tu ris tičn i cen ter. H u b ert H.

Tereni ob sm učarskih žičnicah so  lepo očiščeni. Za ugodno sm uko bodo  
tako zadostovale že m anjše količine snega

I
,
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P rostrani sm učarski tereni na Starih  stanih, ki so  tudi pripravljeni za 
sm učarje, om ogočajo, da bo lahko naenkrat sm učalo  na stotine sm učarjev, 

pa ne bodo drug drugega n ič  ovirali



V E T E R A N  Č R N I V C A
V ozili sm o se  proti Črnivcu. Pre

m išljeva l sem  m arsikaj, opazoval 
potnike, kako se  brez skrbi vozijo. 
Zakaj? sem  se vprašal. Takoj sem  
dobil jasen  odgovor: saj sed i za vo
lanom  šofer Ivan K lem enčič. Da, že 
šestn ajst le t vozi na progi Ljubljana  
—Ljubno. Spom injam  se, ko sem  bil 
še  m ajhen in  sm o pasli krave; ko je  
pripeljal »Lah« sm o gnali dom ov. 
P ripelja li sm o  se na vrh.

Ivan LAH iz Ljubnega

Sprevodnik Lojze je  povedal, da 
bom o deset m inut počivali. G led a l'- 
sem  šoferja , kako si je  brisal znojno  
čelo, ko  je  stop il iz avtobusa. Ob 
skrom nem  zajtrku sem  m u zastavil 
par vprašanj.

»Kako dolgo že vozite, tov. I t  an?«
»Že šestn a jsto  leto  teče. R es n i bi

lo  lahko v vsakem  vrem enu preko  
tega prelaza. V ečkrat je  b ilo  snega, 
da sm o se kom aj v ideli iz njega, 
večkrat sem  tvegal, pa vedno zm a
gal.«

»K olikokrat v šestn ajstih  letih  ni
ste  m ogli p elja ti čez Črnivec?«

»Ne b i vedel točno, m islim  pa, da 
n e več kot osem krat. To zaradi vi
sokega snega, včasih  m i n iso  splu- 
žili ceste , pa sem  kje obtičal.«

»Kaj m islite  o  potnikih?«
»Upam si trd iti, da poznam  vse 

ljud i na svoji relaciji in  m oram  reči, 
da so vsi dobri, skratka, m oram  jih  
pohvaliti, so  disciplinirani.«

»Kaj s i že lite  v  prihodnje?«
»M nogokaj se  je  v šestn a jstih  letih  

sprem enilo. R astejo  nove h iše  na 
lev i in desn i strani ceste , toda cesta  
se  ne sprem inja. V esel b i bil, da bi 
tudi na cesti opazil b istvene spre
m em be. V este, težko je  voziti po ta
ko  slab i cesti. V esel sem , kadar vi
d im  cestarja  in  zam išljam  si, da 
bom  naslednji dan vozil po boljši 
cesti. Toda pogostokrat so  razočara
nja!«

»In vaš sprevodnik, ste  z n jim  za
dovoljni?«

»Ja, m oj Lojze, ž e  osem  let se  vo

zi z m ano. D ober je, razum eva se, 
vedno je  nasm ejan, razum e potnike  
in  zna potrpeti.«

»Kaj m islite  o  šoferjih , k i vas sre
čujejo  in  dohitevajo?«

»O teh  stvareh je  težko govoriti. 
R ekel b i le  eno. Kadar voziš, ne pij 
alkohola in  ne ogrožaj sebe in  dru
gih . Ko vid im  pijanca za  volanom  
a li na m otorju , m e pograbi bes. N i 
čudno, da je  to liko prom etnih  ne
sreč.«

Še naprej bi kram ljala, toda čas  
je  m inil. V ozili sm o se naprej. Avto
bus je b il poln. V prašal sem  starej
šega m oža, če  ga je  kaj strah, pa  
m i je  odgovoril: »Nič, saj vozi Ivan. 
On pozna vsak kam en na cesti kot 
jaz svoje kok oši doma.«

Tudi m i, k i se  vozim o v Ljubljano  
študirat in  delat, s i želim o, da bi se  
še  dolgo vozili z Ivanom . Ko pa nas 
bo nekega dne vozil kdo drug, pa  
pričakujem o od njega takšne previd
n osti in  sigurnosti, kot jo  im am o v 
Ivanu.

M islim , da sm o lahko vsi Savinj
čani ponosn i na našega Ivana. M no
go ljudi je  že odpelja l v svet, več
krat je  g ledal slovo na postaji. Ved
no  je  vesel, ko vidi, da p elje  po dol
gem  času  otroka nazaj dom ov k n je
govim  staršem . K ar lažje m u je  pri 
srcu  in  občutiš, da avto dobiva večji 
pospešek . Za vse vam , tov. Ivan, 
hvala! Srečno vozite še  naprej!

Čeplak S.

PIKI IZ GORNJEGA 
GRADA

Na luknje v asfaltu se najbolj je
zijo tisti, ki pomije zlivajo kar na 
cesto. Kjer te »spirajoče« navade ni
majo, je asfalt pred hišami cel. Kdor 
ne verjame, lahko pogleda. Vstopnine 
ni! Čuvaj se samo (ne)poklicnih dir
kačev!

Plavajoča fičkova školjka je iz 
Gornjega grada pripotovala že niže 
Krope. Kdor je prvo splavitev za
mudil, naj počaka na večji naliv. 
Splavarstvo — seveda ne več lese
no — še ni izumrlo!

Podgane so domače živali. Tako 
pravijo tisti, ki jih vidijo ob iztoku 
nove kanalizacije na ekskurzijah v 
vse smeri h kletnim zalogam.

Vozniki so z novim mostom na 
Otoku zadovoljni. Hišni gospodar ob 
njem pa ne, saj ga vsak preko, mosta 
vozeči avto spominja na strojnične 
rafale.

Pa še obliž za opikane: V  ponede
ljek, dne 14. decembra je bila v ZD 
skromna slovesnost. Ambulanta je 
dobila rentgenski aparat. Svoj delež 
so prispevale organizacije in društva 
Gornjega grada, največ pa seveda 
ZD. Zdaj manjka še aparat EKG (za 
srčna obolenja). Upati je, da priza
devni Gornjegrajčani nanj ne bodo 
pozabili.

PRVI REZGETATI 
SOLIDARNEGA 
FINANCIRANJA 

ŠOLANJA
Nekajletna prizadevanja po usta

novitvi občinskega sklada za financi
ranje šolanja so se uresničila. Vse 
delovne organizacije območja obči
ne in nekatera izven občine, ki ima
jo svoje obrate ali delovišča na na
šem območju, so se izrekla za soli
darnostni prispevek v sklad, iz ka
terega bi se dodeljevale pomoči in 
štipendije nadarjenim, a socialno 
prizadetim dijakom in študentom v 
času njihovega šolanja.

S to solidarnostno obvezo so dozo
reli pogoji, da je občinska skupščina 
sprejela odlok o ustanovitvi sklada 
za financiranje šolanja v občini Mo
zirje.

S skladom upravlja upravni odbor, 
v katerem so zastopniki delovnih 
organizacij in drugi. Do danes je 
imel že tri seje, ki kažejo, da je k 
nalogi resno pristopil.

Na podlagi pričakovanih dohodkov 
in v okviru sprejetega predračuna 
je v juliju upravni odbor objavil 
razpis o podelitvi štipendij in pomoči 
za šolanje na srednjih, višjih in viso
kih šolah. Na 34 razpisanih štipendij 
in pomoči se je prijavilo 52 kandida
tov, ki se jih 41 šola na srednjih 
šolah, 7 na višjih in le 4 na visokih 
šolah. Pozneje je 7 kandidatov za
htevek umaknilo, tako da je uprav
ni odbor izbral za dokončno dodeli
tev štipendije ali pomoči med 45 
kandidati. Štirim kandidatom je za
htevek zavrgel, ker je bil vložen po 
razpisanem roku, za deset kandida
tov pa je ugotovil, da njihovo social
no stanje ni tako, da bi narekovalo 
dodelitev štipendije ali pomoči, ker 
ugotovljeni dohodki na člana druži
ne spresegajo znesek, ki ga je okvir
no določil kot pogoj.

Po vsem navedenem je sedaj 31 
prejemnikov štipendij in pomoči. Od 
vseh je 7 štipenditov, ki se jih 5 
šola na višjih, 2 pa na visoki šoli. 
Štipendije znašajo od 400 do 550 di
narjev, odvisno od socialnega stanja 
upravičenca.

Od 24 prejemnikov pomoči se jih 
21 šola na srednjih in 3 na višjih 
šolah. Mesečna pomoč pa se giblje 
od 150 do 450 dinarjev.

Kot je bilo pričakovati, je največji 
interes po štipendijah in pomočeh 
med dijaki srednjih šol. Število inte
resentov za višje in in visoke šole 
ni tako, kot bi pričakovali in želeli. 
Upamo, da bo struktura kandidatov 
tako po vrsti šol kot po učnem uspe
hu v prihodnjem letu ugodnejša, ta 
ko da bo sklad lahko v celoti uvelja
vil načela, ki so bila izhodišča ob 
ustanovitvi sklada in prevzemanju 
solidarnosti za financiranje kadrov.

Prodnik St.



Pridobivanje gramoza in peska s prodišč na 
Savinji in njenih pritokih

B ogata nahajališča rečnega prodca, k i ga prinašajo reke in potoki 
iz hudourniških področij Gornje Savinjske doline, postajajo  vsak dan  
bolj iskan  in  cenjen  m aterial. H iter razvoj v  gradbeništvu, gradnja cest 
in  drugih kom unikacijsk ih  ob jektov postavlja  vprašanje pridobivanja  
gram oznega m ateriala v ospredje pozornosti. N a področju Gornje Sa
vinjske doline je dobro poznana vodnogospodarska problem atika pred
vsem  po vprašanju vzdrževanja obstoječih  vodnih objektov in  urejanje  
naravnih korit potokov. V sako leto  se  v  te nam ene trošijo  znatna finanč
na  sredstva.

Osnovna skrb Splošne vodne skup
nosti Savinja je, da v okviru razpo
ložljivih sredstev skuša vzdrževati 
vodni režim v ravnotežju vsaj v ta
kem obsegu in stanju, kot je. Če ne 
bi zmogli več sproti s preventivnimi 
ukrepi preprečevati škodo na obrež
nih zemljiščih in vzdrževati zgrajene 
vodne objekte, bi se pokazale' v ne
kaj letih katastrofalne posledice. 
Prav gotovo je, da se z rednim vla
ganjem sredstev v vzdrževalna dela 
stanje urejenosti voda vsako leto iz
boljšuje. Obrežni lastniki dobro ve
do in se zavedajo pomembnosti 
obrežnih zavarovalnih del in koliko 
so ta  koristna, če se pravočasno 
pristopi k zavarovanju.

Med pomembnejša vprašanja pri 
urejanju vodnega režima v Gornji 
Savinjski dolini spada vsekakor pra
vilno, racionalno in načrtno gospo
darjenje na vodnih zemljiščih in 
strugah potokov. V ta namen je pri 
Splošni vodni skupnosti organizira
na posebna služba, ki skrbi za smi
selno, pravilno in sistematično iz
koriščanje vodnih zemljišč v obsegu 
in z ukrepi, ki so za izboljšanje vod
nega režima potrebni.

Na osnovi določb zakona o vodah 
(Ur. 1. SRS, št. 22, IV. odstavek, čle
ni 12—17) se sme pridobivati gra
moz, pesek ali mivka iz naravnih 
vodnih tokov, ki so osnovna sred
stva vodnogospodarske organizacije, 
le na mestih in pod pogoji, ki so za 
to določeni.

Vsak poseg v korito potokov in na 
vodnih zemljiščih, pridobivanje gra
moza, peska in mivke ter sečnja ne
prim erne zarasti ob potokih se lah
ko vrši le na osnovi dovoljenja, ki 
ga izda po pooblastilu SOb Mozirje 
Splošna vodna skupnost Savinja 
Celje.

Za področje Gornje Savinjske do
line se bodo izdajala dovoljenja za 
pridobivanje gramoza, peska in miv
ke ter vsa ostala dovoljenja po na
slednjem vrstnem  redu od 1. 1. 1971 
dalje:

1. vsak torek v prostorih KS Mo
zirje v Mozirju od 8. do 10. ure

2. vsako sredo v prostorih KS Lu
če v Lučah od 8. do 10. ure

3. vsako sredo v prostorih KS 
Ljubno na Ljubnem od 11. od 13. ure

4. vsako soboto v prostorih KS 
Gornji grad od 10. do 12. ure

Vse, ki želijo pridobivati vodni 
. prodec iz strug vodotokov in na vod

nih zemljiščih, opozarjamo, da se 
ravnajo po navedenem razporedu in 
si pravočasno izposlujejo potrebno 
dovoljenje.

Vsak poseg na vodnih zemljiščih 
brez dovoljenja se bo sm atral kot 
prekršek in se bo kršilce obravna
valo po kazenskih določbah Zakona 
o vodah. Kazni za te prekrške so do
ločene do 10.000 novih dinarjev., 

Nadzorna služba pri Splošni vodni 
skupnosti Savinja Celje bo strogo in 
dosledno kontrolirala vsak poseg v 
vodni režim in kršilce predlagala

v

Se nekaj

sodniku za prekrške. Če e zaloti pri 
odvzemu rečnega prodca oseba brez 
dovoljenja, je najm anjša sankcija 
3-krat plačilo odškodnine za 1 m 3 
odvzetega materiala. Za kritje  stro
škov nadzorne službe urejanja izvoz
nih poti ter za delno kritje  vzdrže
valnih del je enotno za vsa področja 
porečja Savinje določena cena kot 
odškodnina za

1 m3 odvzetega gramoza
ali peska 500 din
1 m3 odvzete mivke 700 din

Pri pridobivanju se m orajo vsi rav
nati po navodilih in pogojih, ki so v 
dovoljenju navedeni.

Prosimo, da se vsi občani zaveda
jo pomembnosti uvajanja reda in 
discipline pri gospodarjenju na vod
nih zemljiščih in se v lastnem in 
skupnem interesu točno ravnajo po 
navodilih.

Celje, novembra 1970
Splošna vodna skupnost 

Savinja Celje

nejasnosti
N a občnem  zboru  organ izacije  sin 

d ik a ta  v  naši k m etijsk i zadrugi, ki 
je  b il v  soboto 12. decem bra v  G or
n jem  g radu , so o b ravnava li re zu l
ta te , ki so jih  v  p re tek lem  dvele tnem  
m an d a tn em  obdobju  dosegli. Iz po ro 
čila ing. L o jzeta  PL A Z N IK A  je  bilo  
razv idno , da se je zad ružn i s in d ik a t 
uspešno  v k ljučeva l v  ob ravnavo  in  
razrešev an je  dejavnosti v  zadrugi.

Iz razp rav e  je  bilo  možno povzeti, 
da se v rs ta  pom em bnih  zadev, ko t 
so osebni dohodki, socialn i položaj

zaposlenih , sam oupravn i odnosi v  k o 
lek tivu  itd . uspešno u re ja jo , še v ed 
no pa  o sta ja jo  za zaposlene p rob lem  
n ek a te ra  m an jša  vp rašan ja , ki im a 
jo osnovo v tem , da zaposleni n iso 
dovolj seznan jen i s sam oupravn im i 
p redpisi. Z ato  so sklen ili, da  bodo 
o rgan iz ira li za zaposlene v  la s tn i 
km etijsk i p ro izvodn ji poseben razgo 
vor, na  k a te rem  bodo strokovn i de
lavci zadruge d a li odgovor n a  vse 
ne jasne  stvari.

S E  O  G O L T  E H

i
■

IM
Za boljše  počutje sm učarjev m ed  sam im  sm učanjem  bo letos preskrbljeno  
v brunarici — b ifeju  na vrhu M edvedjaka, tik  zraven zgornje p ostaje  se
dežnice. S top lim  čajem  pa bodo postreženi lahko tudi iz kioska ob dostopu  

na spodnjo postajo  sedežnice
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ENAKI POGOJI ZA DELO
P re tek li teden  so se v  M ozirju  

zb ra li sko ra j vsi p rosvetn i delavci iz 
naše  občine. Im eli so občni zbor os
novne organ izacije  s in d ik a ta  p ro sv e t
n ih  delavcev, ki zd ružu je  č lane  šol
sk ih  ko lek tivov  vseh  šol v  naši ob 
čini.

V uvodn ih  m islih , po ročilih  in  ra z 
p rav ah  so o b ravnava li v sa  tis ta  v p ra 
šan ja , k i jih  ču tijo  p ri svo jem  v sak 

d an jem  delu. Se posebej je  p rišlo  do 
izraza, da  je  po trebno  do vseh tis tih  
p ro sve tn ih  delavcev, k i izredno  š tu 
d ira jo  na  v iš jih  in  v isok ih  šolah, 
im eti en ak  odnos p ri d o d e ljevan ju  
pom oči in  m ožnosti za šolanje. P re 
cej besed je  bilo  iz rečen ih  o položaju  
in m estu  posvetnega delavga v sed a 
n jih  gospodarsk ih  in  d ružben ih  p ro 
cesih.

O bčnem u zboru  so p risostvovali 
p red s tav n ik i v iš jih  fo rum ov  s in d ik a 
ta  in  občinske skupščine, k i so v  svo
jih  ra zp rav ah  dali p riz n a n je  doseda
n jim  p rizadevan jem  s in d ika lne  o r
gan izacije  p ro sve tn ih  delavcev.

Po končanem  občnem  zboru  je  
vsem  zb ran im  sp regovoril prof. dr. 
PED lC EK , ki je  govoril o p ro sv e t
nem  delavcu  in  n jegovi vlogi v  vzgoj- 
no-izobraževalnem  procesu. P re d a v a 
n je  je  bilo  zelo k v a lite tn o  in  so ga 
navzoči z zan im an jem  sp rem lja li.

V ikend naselje, ki se poraja v Žekovcu, blizu spodnje postaje gondolske  
žičnice na Golteh, že dobiva svojo  podobo. B o nedavnega so  tam  sta li sam o  
trije vikendi, trenutno pa jih  je  v gradnji še  pet. Ko bo vikend naselje  
v ce lo ti dokončano, bo tam  sta lo  sedem  vikend h išic. P rojekt in idejno  
zasnovo novega vikend naselja  je  pripravil zavod za napredek gospodarstva

Celje

DEŽURNA 
VETERINARSKA 
SLUŽBA

N edelja , 27. 12. 1970 — R E SN IK  Tone, dipl. vet. — M O ZIR JE.
Novo leto, 1., 2. in  3. 1. 1971 — M ERM AL Jože, dipl. vet. — L JU B 
NO OB SA V IN JI.
N edelja , 10. L 1971 — L U K A N  DRAGO, dip l. vet. — G O R N JI 
GRAD.
N edelja , 17. 1. 1971 — R ESN IK  Tone, dipl. vet. — M O ZIRJE.
N edelja , 24. 1. 1971 — M ERM A L Jože, dipl. vet. — LJU B N O  OB 
SA V IN JI.

SLUŽBA STALNE PRIPRAVLJENOSTI
Od 28. 12. 1970 od 7. u re  do 4. 1. 1971 do 7. u re  — D r. F ran c  S IR 
KO — M ozirje.
Od 4. 1. od 7. u re  do 11. 1. do 7. u re  — Dr. F ran c  U RLEP — G or
n ji G rad .
Od 11. 1. od 7. u re  do 18. 1. do 7. u re  — D r. F ran c  K OCUTA R — 
L ju b n o  ob Savinji.

Od 18. 1. od 7. u re  do 25. 1. do 7. u re  — Dr. Iv an  BUT — M ozirje.

V elik a  p o zo rn o st  
o tro k

U čite lji in  šo la rji osnovne šole 
»B laž A rn ič«  iz L uč ob S av in ji so 
pokazali veliko  razu m ev an ja  do bo l
n ih  sovaščanov.

Z a p razn ik  rep u b lik e  29. novem ber 
so ob iskali na  n jih o v ih  dom ovih  vse 
tež je  bolnike, k i sam i ne  m orejo  n i
kam or. Tako so z bo ln ik i p o k ram lja li 
o raz ličn ih  rečeh  te r  jih  razveselili 
z m a jh n im i darili. Vsi ob iskan i sm o 
b ili veselo presenečeni, sa j kaj ta 
kega n ism o p ričakovali. Z ato  se p rav  
isk reno  zahva lju jem o  vsem  tistim , ki 
so si te  obiske zam islili in  v  n jih  
sodelovali, čep rav  n i besed, s k a te r i
m i bi m ogli iz raz iti tis te  občutke, 
k ak ršn e  sm o im eli m i osam ljen i bo l
n ik i, k i sm o že da lj časa odvisni od 
d ru g ih  lju d i te r  vezan i n a  skrom no 
odm erjen i p ro s to r; to  je  posteljo .

Želim o lučk im  u č ite ljem  in  n jih o 
v im  učencem  m nogo u speha p ri uče
n ju . Želim o pa si še več tak šn ih  in  
podobn ih  h u m an ih  zam isli, k i zaslu 
žijo  vse p riznan je .

Z ato  še e n k ra t: isk ren a  h v a la  vsem  
skupa j! F. M.
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Pijte kavo 
M ercator

VELETRGOVINA 

»MERCATOR« LJURLJAM
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»Savinjske novice« izh a ja jo  m e
sečno — izd a ja  SO M ozirje, GLIN 
N aza rje  in  ZKZ M ozirje  — U re ju 
je  u re d n išk i o dbor — G lavn i in 
odgovorn i u re d n ik  H u b e r t HER- 
CEK — U red n ištv o  in  u p ra v a : Mo
z ir je  175, te le fo n  M ozirje  12 in  30 
— Ž iro  ra č u n  p r i SDK eksp. Mo
z ir je  št. 5076-637-56 — S av in jsk e  
nov ice  g lasilo  SO M ozirje  — Ro
kopise, o b jave  in  oglase za vsako 
štev ilk o  sp re jem am o  do p e tin 
d v a jse teg a  v  m esecu  — T isk  in 

k liše ji CETIS C elje


